
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 28. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 302

Vil ministeren i lyset af genåbningen og de gældende retningslinjer – og gerne med input

fra de relevante organisationer og forbund – foretage en analyse af, hvordan landets kul-

turinstitutioner og kunstnere er stillet i forhold til at kunne gennemføre aktiviteter, genere-

re indtægter og sikre en holdbar økonomi året ud, og vil ministeren på baggrund af analy-

sen tilkendegive om - og i så fald hvad - regeringen eventuelt påtænker at gøre for at sik-

re et fortsat stærkt, rigt og bredt kulturliv i fremtiden? Ministeren bedes forholde sig til alle

de store områder og faggrupper inden for kulturbranchen, herunder bl.a. museer, kunst-

haller, scenekunst, koncerthuse, spillesteder, orkestre/ensembler, film- og tv-producenter,

biografer, kulturhuse og de musiske skoler (musikskoler og skoler for billedkunst og tea-

ter), samt musikere, forfattere, instruktører, lyd- og lysdesignere, skuespillere og billed-

kunstnere.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
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